The Prayer of Splendor (Du'á' al-Bahá)

Attributed to the Fifth Imam Muhammad al-Baqir

Provisionally Translated by Joshua Hall

I beseech Thee, O my God, of Thy Splendor by the most splendorous thereof, and, verily, all Thy Splendor is effulgent. I entreat Thee, O my Lord, by Thy Splendor in the fullness whereof!

I beseech Thee, O my God, of Thy Beauty by the most beauteous thereof, and, verily, all Thy beauty doth charm. I entreat Thee, O my Lord, by Thy Beauty in the fullness whereof!

I beseech Thee, O my God, of Thy Majesty by the most august thereof, and, verily, all Thy Majesty is august. I entreat Thee, O my Lord, by Thy Majesty in the fullness whereof!

I beseech Thee, O my God, of Thy Grandeur by the grandest thereof, and, verily, all Thy Grandeur is sublime. I entreat Thee, O my Lord, by Thy Grandeur in the fullness whereof!

I beseech Thee, O my God, of Thy Light by the most luminous thereof, and, verily, all Thy Light is refulgent. I entreat Thee, O my Lord, by Thy Light in the fullness whereof!

I beseech Thee, O my God, of Thy Mercy by the most boundless thereof, and, verily, all Thy Mercy is embracing. I entreat Thee, O my Lord, by Thy Mercy in the fullness whereof!

I beseech Thee, O my God, of Thy Words by the most perfect thereof, and, verily, all Thy اللَّهِمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ مِنْ بَهائِكَ بِأَبْهاهُ، وَكُلُّ بَهائِكَ بِأَبْهاهُ، وَكُلُّ بَهائِكَ كُلِّهِ،

اللَّهِمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ مِنْ جَمالِكَ بِأَجْمَلِهِ، وَكُلُّ جَمالِكَ بِأَجْمَلِهِ، وَكُلُّ جَمالِكَ بَأَشْأَلُكَ بَحَمالِكَ جَمِيلُ، اللَّهمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ بِجَمالِكَ كُلِّهِ،

اللَّهِمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ مِنْ عَظَمَتِكَ بِأَعْظَمِها، وَكُلُّ عَظَمَتِكَ بِأَعْظَمِها، وَكُلُّ عَظَمَتِكَ عَظِيمَةٌ، اللَّهمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ بِعَظَمِتِكَ كُلِّها،

اللَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ مِنْ نُورِكَ بِأَنْوَرِهِ، وَكُلُّ نُورِكَ بِأَنْوَرِهِ، وَكُلُّ نُورِكَ نَيِّرٌ، اللَّهمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ بِنُورِكَ كُلِّهِ،

اللَّهِمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ مِنْ رَجْمَتِكَ بِأَوْسَعِها، وَكُلُّ رَجْمَتِكَ بِأَوْسَعِها، وَكُلُّ رَحْمَتِكَ فِأَسْأَلُكَ وَاسِعِةُ، اللَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ بِرَحْمَتِكَ كُلِّها،

اللَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ مِنْ كَلِماتِكَ بِأَتَمِّها، وَكُلُّ

Words are complete. I entreat Thee, O my Lord, by Thy Words in the fullness whereof!

I beseech Thee, O my God, of Thy Perfection by the most consummate thereof, and, verily, all Thy Perfection is faultless. I entreat Thee, O my Lord, by Thy Perfection in the fullness whereof!

I beseech Thee, O my God, of Thy Names by the greatest thereof, and, verily, all Thy Names are excellent. I entreat Thee, O my Lord, by Thy Names in the fullness whereof!

I beseech Thee, O my God, of Thy Glory by the most glorious thereof, and, verily, all Thy Glory is mighty. I entreat Thee, O my Lord, by Thy Glory in the fullness whereof!

I beseech Thee, O my God, of Thy Will by the most compelling thereof, and, verily, all Thy Will shall be fulfilled. I entreat Thee, O my Lord, by Thy Will in the fullness whereof!

I beseech Thee, O my God, of Thy Power by that whereby Thou art supreme over all, and, verily, all Thy Power is encompassing. I entreat Thee, O my Lord, by Thy Power in the fullness whereof!

I beseech Thee, O my God, of Thy Knowledge by the most pervading thereof, and, verily, all Thy Knowledge is omniscient. I entreat Thee, O my Lord, by Thy Knowledge in the fullness whereof!

I beseech Thee, O my God, of Thine Utterance by the most pleasing thereof, and, verily, all Thine utterance is delightful. I entreat Thee, O my Lord, by Thine Utterance in the fullness whereof!

I beseech Thee, O my God, of Thy Questions

اللَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ مِنْ كَمالِكَ بِأَكْمَلِهِ، وَكُلُّ كَمالِكَ كَامِلُ، اللَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ بِكَمالِكَ كُلُّه،

اللَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ مِنْ أَسْمائِكَ بِأَكْبَرِها، وَكُلُّ أَسْمائِكَ بِأَكْبَرِها، وَكُلُّ أَسْمائِكَ كَبِيرَةُ، اللَّهمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ بأَسْمائِكَ كُلِّها،

اللَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ مِنْ عِزَّ تِكَ بِأَعَزِّها، وَكُلُّ عِزَّ تِكَ بِأَعَزِّها، وَكُلُّ عِزَّ تِكَ عَزِيزَةٌ، اللَّهمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ بِعِزَّ تِكَ كُلِّها،

اللَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ مِنْ مَشْيَّتِكَ بِأَمْضاها، وَكُلُّ مَشْيَّتِكَ بِأَمْضاها، وَكُلُّ مَشْيَّتِكَ مَاضِيَةُ، اللَّهمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ بِمَشِيَّتِكَ كُلِّها،

اللَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ مِنْ قُدْرَتِكَ بِالقُدْرَةِ الَّتِي السَّمُ الِّهَ أَلْكَ مِنْ قُدْرَتِكَ الْسَيَ وَكُلُّ قُدْرَتِكَ اسْتَطَلْتَ بِها عَلى كُلِّ شَيْ، وَكُلُّ قُدْرَتِكَ مُسْتَطِيلَةٌ، اللَّهم إِنِّي أسألُك بقدرتِك كلِّها،

اللَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ مِنْ عِلْمِكَ بِأَنْفَذِهِ، وَكُلُّ عِلْمِكَ بِأَنْفَذِهِ، وَكُلُّ عِلْمِكَ نَافِذُ، اللَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ بِعِلْمِكَ كُلِّهِ،

اللَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ مِنْ قَوْلِكَ بِأَرْضِاهُ، وَكُلُّ قَوْلِكَ رَضِيُّ، اللُّهمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ بِقَوْلِكَ كُلُه، by such as are most beloved of Thee, and, verily, all Thy Questions are well-beloved. I entreat Thee, O my Lord, by Thy Questions in the fullness whereof!

I beseech Thee, O my God, of Thy Honor by the noblest thereof, and, verily, all Thy Honor is reverenced. I entreat Thee, O my Lord, by Thy Honor in the fullness whereof!

I beseech Thee, O my God, of Thy Sovereignty by the most abiding thereof, and, verily, all Thy sovereignty shall abide for ever more. I entreat Thee, O my Lord, by Thy Sovereignty in the fullness whereof!

I beseech Thee, O my God, of Thy Dominion by the most magnificent thereof, and, verily, all Thy Dominion is exquisite. I entreat Thee, O my Lord, by Thy Dominion in the fullness whereof!

I beseech Thee, O my God, of Thine Exaltation by the loftiest thereof, and, verily, all Thine Exaltation is transcendent. I entreat Thee, O my Lord, by Thine Exaltation in the fullness whereof!

I beseech Thee, O my God, of Thy Beneficence by the most eternal thereof, and, verily, all Thy Beneficence hath ever been. I entreat Thee, O my Lord, by Thy Beneficence in the fullness whereof!

I beseech Thee, O my God, of Thy Verses by the choicest thereof, and, verily, all Thy Verses are cherished. I entreat Thee, O my Lord, by Thy Verses in the fullness whereof!

I beseech Thee, O my God, by such rank and lordship as are Thine, and I entreat Thee by all rank and lordship itself. I beseech Thee, O my Lord, by that wherewith Thou shalt grant my supplication at the very moment when I

اللَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ مِنْ مَسائِلِكَ بِأَحَبِّها إِلَيْكَ، وَكُلُّها إِلَيْكَ حَبِيبَةٌ، اللَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ بمَسائِلِكَ كُلِّها،

اللَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ مِنْ شَرَفِكَ بِأَشْرَفِهِ، وَكُلُّ شَرَفِكَ بِأَشْرَفِهِ، وَكُلُّ شَرَفِكَ بِأَشْرَفِكَ اللَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ بِشَرَفِكَ كُلِّهِ،

اللَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ مِنْ سُلْطانِكَ بِأَدْوَمِهِ، وَكُلُّ سُلْطانِكَ بِأَدْوَمِهِ، وَكُلُّ سُلْطانِكَ دائِمٌ، اللَّهمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ بسُلْطانِكَ كُلِّهِ،

اللُّهمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ مِنْ مُلْكِكَ بِأَفْخَرِهِ، وَكُلُّ مُلْكِكَ بِأَفْخَرِهِ، وَكُلُّ مُلْكِكَ فَاخِرٌ، اللُّهمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ بِمُلْكِكَ كُلِّهِ،

اللَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ مِنْ عُلُوِّكَ بِأَعْلاهُ، وَكُلُّ عُلُوِّكَ بِأَعْلاهُ، وَكُلُّ عُلُوِّكَ كُلِّهِ، عُلُوِّكَ كُلِّهِ،

اللَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ مِنْ مَنِّكَ بِأَقْدَمِهِ، وَكُلُّ مَنِّكَ قَدِيمٌ، اللَّهمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ بِمَنِّكَ كُلِّهِ،

اللَّهِمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ مِنْ آياتِكَ بِأَكْرَمِها، وَكُلُّ آياتِكَ بِأَكْرَمِها، وَكُلُّ آياتِكَ كَرِيمَة، اللَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ بِآياتِكَ كُلِّها،

اللَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ بِما أَنْتَ فِيهِ مِنَ الشَّاْنِ وَ الْجَبَرُوتِ، وَأَسْأَلُكَ بِكُلِّ شَأْنِ وَحْدَهُ وَجَبَرُوتٍ وَحْدَها، اللَّهمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ بِما

ask of Thee; wherefore, O my God, do Thou answer me.

Pray, then, for that in which thou art in need, and assuredly shall it be granted unto thee.

تُجِيبُنِي حِينَ أَسْأَلُكَ، فَأَجِبْنِي يااَسُهُ، ثَجِيبُنِي يااَسُهُ، ثَم سَلْ حاجتكَ فإنها تقضى البتة.